
RAADSCOMMISSIE  4 oktober 2016 

SAMENLEVING 

 

 

Aanwezig 

 

Zineb El Boussaadani, voorzitter 

Marc Hendrickx, Walter Schroons, schepenen 

Fabienne Blavier, Johan De Vleeshouwer, Kerstin Hopf, Freya Perdaens,  

Patricia Verbeeck, Jan Verbergt, commissieleden 

 

 Externen: 

 

 Ambtenaren: Gert Eeraerts, Katrien Vandessel 

 

Verontschuldigd Liesbet De Keersmaecker, Hans Keldermans, Tine Van den Brande 

 

 

Datum 4 oktober 2016 – van 20.00u tot 20.30 uur 

 

 

1. Goedkeuring verslag 13 september 2016. 

 

Verslag wordt goedgekeurd. 

 

2. Toelichting Extern Verzelfstandigd Agentschap (EVA) AGB SAM (toelichting door 

Katrien Vandessel, Beheerder). 

 

Voorzitter verleent het woord aan mevrouw Katrien Vandessel, Beheerder AGB Sam, die aan 

de hand van een presentatie, opgeladen in cobra, de werking voorstelt. Deze toelichting kadert 

in de verplichtingen van AGB’s, opgelegd door de gemeenteraad. 

 

Volgende vragen worden gesteld: 

 

Fabienne Blavier: wanneer is de oplevering van voetbalveld Muizen? 

 

Katrien Vandessel: er zijn heel wat problemen geweest met het RUP Spreeuwenhoek. Veel 

protest, … Streefdoel is augustus 2017. Eens het terrein gelegd is, zal het snel in gebruik 

kunnen worden genomen, aangezien het meeste uit kunstgras bestaat. 

 

Fabienne Blavier: is de cafetaria in eigendom van de club of wordt die in concessie gegeven? 

 

Katrien Vandessel: de club zal het beheer op zich nemen. 

 

Patricia Verbeeck: Hoe komt dat de schaatsbaan gesloten is? Ik dacht dat die toch redelijk 

recent was. 

 

Katrien Vandessel: neen, het gebouw zelf was al redelijk oud. 

 

Walter Schroons: het zijn wel de zelfde uitbaters die nu een nieuwe schaatsbaan hebben 

geopend. 

 

Jan Verbergt: Wie gaat de uitbating doen van de kantines? 

 

Katrien Vandessel: de clubs gaan de uitbating van de cafetaria’s zelf doen 

 

Fabienne Blavier: waarom gebruiken die caféploegen de vrijstaande terreinen niet buiten de 

spitsuren? 

 

Katrien Vandessel: Omdat heel wat competities verplicht op bepaalde momenten moeten 

doorgaan (verplicht weekend, of verplicht vrijdag) zitten de meeste clubs op de spitsuren 



 

Zineb El Boussaadani: FC Walem, daar is ook een groot probleem. 

 

Walter Schroons: ze hebben voldoende pleinen, maar door de werken hebben ze een 

parkeerprobleem. Vorige keer was er een incidentje aangezien er enkele wagens verkeerd 

geparkeerd waren. Er is overleg geweest met de politie hierover. 

 

Zineb El Boussaadani: en naar de toekomst toe? 

 

Walter Schroons: onze diensten zijn aan het onderzoeken hoe dit parkeerprobleem aangepakt 

kan worden. 

 

Jan Verbergt: de drie puntjes kunnen we misschien invullen. In de garage van café Sas zit de 

duivenbond. Die moeten daar uit en die hebben een plaats nodig waar ook een vrachtwagen 

met oplegger moet kunnen passeren. 

 

Walter Schroons: moet dit gekoppeld worden aan een café? 

 

Katrien Vandessel: ik denk dat we de noden van die club eens moeten oplijsten en 

onderzoeken waar we dit kunnen realiseren. Ik heb nog geen officiële vraag gekregen en de 

sportdienst ook niet. 

 

Jan Verbergt: Ze mogen nog even blijven, maar tegen maart moeten ze een nieuwe oplossing 

hebben. 

 

Tine Vanden Brande : Mag ik even informeren naar die gesprekken met Studio 100. Waar zal 

dit komen? 

 

Katrien Vandessel: de plaats zal zeker niet dezelfde zijn. We onderzoeken nu de site naast 

Technopolis. 

 

Johan De Vleeshouwer: en wordt er dan nog een derde zwembad voorzien worden? 

 

Walter Schroons: dat is nog geen uitgemaakte zaak. 

 

Katrien Vandessel: we zoeken naar een zwembad die minimum even veel capaciteit kan bieden 

als het huidige zwembad. Zolang we daar geen zicht op hebben, gaan we door met de huidige 

zwembad. 

 

 

 

 

 Verslaggever: Gert Eeraerts 


